



菲沙崙教會 長老提名委員會表格

根據菲沙崙教會的章程，提名委員會，第 7.1 和 7.1.1 節指出：

提名委員會必須由主任牧師，至少兩 (2) 名在長議會選出的長老代表以及同等數目的會友代表所組成，該代表不是長議會成員，並要在年度會友大會或另一次正式召集的會友大會中選出。提名委員會必須任職至下屆年度會友大會為止。

長老提名委員會被提名者: _____

被提名者簽名: _____ 日期: _____

有好名聲的菲沙崙教會會友名字: _____

菲沙崙教會會友簽名: _____ 日期: _____

有好名聲的菲沙崙教會會友名字: _____

菲沙崙教會會友簽名: _____ 日期: _____

有好名聲的菲沙崙教會會友名字: _____

菲沙崙教會會友簽名: _____ 日期: _____

長老提名委員會表格必須在 2025 年 3 月 23 日之前遞交到主任牧師 - 陳永豐牧師的電子郵件中 abe@fraserlands.ca。

主任牧師簽名: _____ 日期: _____



FRASER LANDS CHURCH ELDER NOMINATING COMMITTEE FORM

According to the FLC Bylaws, Nominating Committee, Section 7.1 and 7.1.1 states that:

The Nominating Committee must consist of the Senior Pastor, a minimum of two (2) Board members appointed by the Board, and an equal number of Active Members, who are non-Board members, elected at the Annual General Meeting or another duly called meeting of the membership.

The Nominating Committee must serve until the next Annual General Meeting.

Nominee for Elder Nominating Committee: _____

Signature of Nominee: _____ **Date:** _____

Name of FLC Member in Good Standing: _____

Signature of Member: _____ Date: _____

Name of FLC Member in Good Standing: _____

Signature of Member: _____ Date: _____

Name of FLC Member in Good Standing: _____

Signature of Member: _____ Date: _____

The Elder Nominating Committee Form must be received by the Senior Pastor, Rev. Abe Chan, at abe@fraserlands.ca by March 23, 2025.

Signature of Senior Pastor: _____ Date: _____